
广州长隆酒店
Guangzhou Chimelong Hotel

中国自然生态中的森林动物主题酒店
Forest Animal Themed Hotel  And The Ecological Resort in China



便捷交通Transportation

5分钟园区免费穿梭巴士可达汉溪长隆地铁站及广州各大园区

5 minutes’ drive to Chimelong Theme Parks and Hanxichanglong

Metro Station by Shuttle Bus (Free of charge)

15分钟至广州南站
15 minutes’ drive to GZ South Railway Station

55分钟车程至广州白云国际机场
55 minutes’ drive to GZ Baiyun International Airport

2小时车程直达澳门
Within 2 hours drive to Macao

3小时车程直达香港
Within 3 hours drive to HongKong



长隆酒店，是长隆集团倾力打造的森林动物主题

酒店，位于广州长隆旅游度假区的中心位置，毗

邻长隆野生动物世界、长隆欢乐世界、长隆水上

乐园和长隆国际大马戏等主题园区，设施丰富，

给您和家人朋友带来丰富旅游度假体验。

Chimelong Hotel, the forest animal themed hotel in 

China, is a dedicated creation from Chimelong Group. 

Located in the center of Guangzhou Chimelong

Resort and adjoining Chimelong Safari Park, 

Chimelong Paradise, Chimelong Water Park and 

Chimelong International Circus, Chimelong Hotel 

have plentiful exciting activities to offer.



长隆酒店，总建筑面积达36万平方米，坐拥数千亩的森林和

绿地，放养着白虎、雪虎、金虎、天鹅等珍稀动物，是一个

充满亚热带风情的天然森林氧吧。酒店设施设备丰富齐备，

连续十年蝉联TTG中国旅游大奖“中国最佳主题酒店”。

The hotel has 1,500 guest rooms and suites with different themes, 

many theme restaurants with various kinds of famous cuisine, 

large-scale International Convention Center with professional 

facilities and services, and a Recreation Center with gym, 

basketball hall, indoor and outdoor swimming pool, and SPA. It 

is truly a one-stop theme resort hotel. The hotel has been 

awarded "The Best Themed Hotel in China" by TTG China 

Travel Awards for ten consecutive years.



长隆酒店Chimelong Hotel

长隆酒店拥有不同主题的特色客房及套房1500间，多间汇聚各式驰名

美食的主题餐厅，专业设施与服务的大型国际会展中心及集健身房、

篮球馆、室内外泳池、康养SPA于一体的康体中心，是真正的一站式

主题度假酒店。

The hotel has 1,500 guest rooms and suites with different themes, many 

theme restaurants with various kinds of famous cuisine, large-scale 

International Convention Center with professional facilities and services, 

and a Recreation Center with gym, basketball hall, indoor and outdoor 

swimming pool, and SPA. It is truly a one-stop theme resort hotel.



酒店客房 Rooms and Suites

类型 面积

Room Type                                       Size                     

狩猎房Hunter Room                         47㎡

野趣房Safari Room                         55㎡

探趣房Exploration Room                      50-55㎡

亲子房Kid’s Room                           47㎡

探趣亲子房Exploration Kid’ Room 50㎡

家庭房Family Room                       70-100㎡

白虎房White Tiger Room                 50㎡



酒店客房 Rooms and Suites

类型 面积

Room Type                                                            Size

行政房Executive Room                                       50㎡

套房Suite                                                             100㎡

行政套房Executive Suite                                    155㎡

白虎套房White Tiger Suite                                 123㎡

国宾套房Ambassador Suite                                2,000㎡

总统套房Presidential Suite                                 2,500㎡



狩猎房
Hunter Room

47㎡
大床 King Bed

2M*2M
双床Twin Bed

1.3M*2M



野趣房
Safari Room

55㎡
大床 King Bed

2M*2M
双床Twin Bed

1.3M*2M



野趣房
Safari Room

55㎡
大床 King Bed

2M*2M
双床Twin Bed

1.3M*2M



探趣房
Exploration Room

50-55㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.2M*2M



探趣房
Exploration Room

50-55㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.2M*2M



探趣房
Exploration Room

50-55㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.2M*2M



探趣房
Exploration Room

50-55㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.2M*2M



亲子房
Kid’s Room

50-55㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.2M*2M



探趣亲子房
Exploration Kids Room

50㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.2M*2M/1M*1.9M



探趣亲子房
Exploration Kids Room

50㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.1M*1.9M



家庭房
Family Room

70-100㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.2M*2M



家庭房
Family Room

70-100㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.2M*2M



家庭房
Family Room

70-100㎡

大床：2M*2M+儿童床：1.2M*2M
King Bed + Children Bed

家庭房
Family Room

70-100㎡
大床King Bed

2M*2M

儿童床Children Bed

1.2M*2M



白虎房
White Tiger Room

50㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.3M*2M



行政房
Executive Room

76㎡
大床King Bed

2M*2M

双床Twin Bed

1.3M*2M



套房
Suite

76㎡
大床King Bed

2M*2M



行政套房
Executive Suite

76㎡
大床King Bed

2M*2M



白虎套房
White Tiger Suite

123㎡
大床King Bed

2M*2M
双床Twin Bed

1.3M*2M



国宾套房
Ambassador Suite

2000㎡



总统套房
Presidential Suite

2500㎡



全球美食汇International Cuisine

长隆酒店拥有多间不同菜系的主题餐厅，为您提供丰富的地道
中餐、西式佳肴和日本料理等；让您可以彻底放松身心，享受
一个惬意的休闲美食之旅。
Chimelong Hotel has various restaurants in the themes of different 

cuisines, offering a great variety of dishes of Chinese cuisine, 

Western cuisine and Japanese cuisine；giving you  a relaxed 

entertainment and  a leisurely and comfortable gourmet cuisine trip.



酒店餐厅 F&B OUTLETS

餐厅 餐饮特色 座位
Outlet                                                                Features                                               Capacity

白虎自助餐厅 自助餐厅 1,000

White Tiger Restaurant                                                 All Day Dining                                        

麒麟中餐厅 中餐厅 300

Unicorn Restaurant                                                       Chinese Restaurant

番禺香江风味小镇 香江美食及各地特色菜 380

Panyu Xiangjiang Food Court                                       Xiangjiang Cuisines and Regional Chinese Specialties 

彩蝶谷美食廊 中国及亚洲美食 800

Butterfly Gourmet Court                                               Chinese and Asian Cuisines

雪虎园大堂吧 下午茶，红酒及各式饮品 120

Snow Tiger Lobby Bar                                                  Afternoon Tea, Red Wine and Beverages

帕图斯扒房 西式美食 80

Petrus Grill Room                                                         Western Food

怀石料理 日本料理 125

Kaiseki Restaurant                                                        Japanese Restaurant

鳄鱼快递 休闲吧 100

Crocodile Express                                                         Coffee, Tea and Soft Drinks



白虎自助餐厅White Tiger Restaurant 

这里有 1,000 个用餐席位，是广州大型特色动物主题自助餐厅。全落地玻璃的
设计，让您拥有开阔的视野，窗外即是威风的白虎、热情的火烈鸟，陪伴在您
的左右。大饱眼福，还要大饱口福，白虎自助餐厅为您准备了过百款美食。
This is a large themed buffet restaurant in Guangzhou with 1,000 seats. The design of 

full-view fresh window brings you to the broadest view to enjoy the sight of 

magisterial white tigers and passionate flamingoes. Magnificent view comes along 

with delicious food. White Tiger Restaurant offers over hundred food.

1,000座位capacity



麒麟中餐厅Unicorn Restaurant

作为一家粤式餐厅，对食物原料的珍贵及新鲜有着绝对严格的要求和把控。
粤菜讲求健康至上，在烹制过程中，大厨尽可能发挥食物本身的新鲜美味，
力求每一道菜呈现在您的面前时，都具备色、香、味。
As a top-class Cantonese restaurant, we are strict with freshness of food. The 

menu is similar to an artwork considering its perfect match of food materials, 

cooking procedures and plate setting. We aim to deliver the aromatic tasty and 

irresistible healthy dishes to our guest.

300 座位capacity



番禺香江风味小镇Panyu Xiangjiang Food Court

一踏进番禺香江风味小镇，全落地玻璃近距离观赏丛林中的金刚鹦鹉，尽情感受
色彩缤纷的热带雨林风情。各式香江美食及大江南北地方特色菜系汇聚一堂，经
典美味秉持创新的理念，给您带来沉浸式的餐饮享受。
When you step into the Panyu Xiangjiang Food Court, you can enjoy the macaws in the 

jungle as well as the colorful tropical rainforest. Various kinds of Xiangjiang cuisine and 

local specialties from all over the country together, classic delicious uphold the concept 

of innovation, to bring you immersive dining enjoyment.

380座位capacity



彩蝶谷美食廊Butterfly Gourmet Court

亚洲人民对美食的创造力，在这里展现无遗。食材的品类繁多，香料运用的
花样百出，烹调技术的炉火纯青，全都让人叹为观止，让您足不出长隆就能
体验来自东南亚的美味。
The wisdom of Asian is fully reflecting in these dishes. Various ingredients and 

condiments will give you an unforgettable experience.

800座位capacity



帕图斯扒房Petrus Grill Room

暗色木地板，圆拱石门，餐桌上统一摆放着蓝色与透明的酒杯，走进帕图斯
扒房仿若置身于一座幽静的古堡，阳光透过窗子照射在隔板、橱柜形态各异
的石猫摆设上，还流露出一丝神秘气息。皇室般的约会由此开始。
Dark wood floor, round arched stone door, and blue and transparent wine glasses 

are placed on the table. Walking into the Petrus Grill Room is like being in a quiet 

old castle. The sun shines through the windows on the stone cat ornaments of 

different shapes in the partitions and cabinets, which also reveal a trace of mystery. 

A romance date starts from now.

80座位capacity



怀石料理Kaiseki Restaurant

刚踏入怀石料理的门口，就如同来到了日本，连空气中都弥漫了北海道的味
道。阳光顺着中庭洒下来，巧妙地让这里充满了海岛的风情。选个榻榻米坐
上，就此开展日本之旅。
The interior of the restaurant is in the traditional Japanese style which brings you 

to a blissful food journey. There is a separate sushi bar and teppanyaki counter 

where you can sit down on the tatami to enjoy high-end Japanese cuisine.

125座位capacity



雪虎园大堂吧Snow Tiger Lobby Bar

这里是全酒店观赏雪虎和金虎的最佳位置。落地玻璃外就是雪虎园，常
年居住着珍稀雪虎、金虎，每天10点和下午14点是喂食时间，可以欣赏
到老虎扑食的威风。
This is the place to have best view of snow tiger and gold tiger. Outside the 

French window is the Snow Tiger Garden where snow tigers and gold tigers 

live throughout the year. 10 o'clock in the morning and 14 o'clock in the 

afternoon are the time for feeding, when you can see their magisterial 

predation.

120座位capacity



鳄鱼快递Crocodile Express

在这里，不仅墙壁上、屋顶上爬满了鳄鱼，甚至连餐牌旁都是一只张大嘴巴
准备捕食的小鳄鱼，休闲时，可以带上小朋友来体验餐厅儿童游乐设施，让
喜悦延续整个假期。
Crocodile Express is decorated by a mount of crocodile models. Escape from your 

busy schedule and the daily routine, enjoying typical Wall Street food with your 

friends and families.

100座位capacity



长隆国际会展中心 Chimelong International Conference Center 

长隆国际会展中心位于长隆酒店一侧，位置优越，交通配套便利，四通八达，满
足会议筹划者选择场地时的首要条件。拥有可同时招待 3,000 位宾客的建筑面积
达 6,000 平方米超高层无柱宴会厅，配备大型内置 8 米升降舞台、先进的多媒体
视听、通讯系统等商务会议设施，是举办盛大庆典活动或会议的不二之选。
The Chimelong International Convention is located on one side of Chimelong Hotel. 

The location is superior and the transportation is convenient, fully meeting the primary 

conditions for location choice in conference service. With a floor area of 6,000 square 

meters, the super highrise pillarless banquet hall, which can accommodate 3,000 guests 

at the same time, is equipped with a large built-in 8-square-meter lifting stage, an 

advanced multimedia audio-visual system, a communication system and other business 

conference facilities. It is the best choice for holding grand celebrations or conferences.



30,000平方国际会展中心
Convention Center covering 30,000 ㎡

6,000平方米无柱宴会厅
No-pillar banquet hall covering 6,000 ㎡

39间多功能会议室
39 multi-functional meeting rooms

1,000个停车位
1,000 parking spaces

18mx6m超大LED屏幕
18mx6m LED screen 

大型旋转升降舞台
Revolving stage

先进的商务会议设备
High technical support 

专业服务团队
Professional and personalized service



会展中心一楼全厅
First Floor of Convention Center



会展中心一楼全厅
First Floor of Convention Center



象牙厅
Ivory Hall



会议室
Conference Rooms



会议室
Conference Rooms



婚礼宴会 Banquet

在长隆酒店国际会展中心内的无柱宴会大厅建筑面积达 6,000 平方米，
可同时容纳50 至 300 围宴席，拥有与“鸟巢”相媲美的舞台音效，并
建造了独具特色的直径 8 米的圆形升降舞台，以及 14×6 米长方形升降
舞台，能满足不同的婚礼宴会需求。 除此以外，更有多种婚宴类型，如
崇尚自然、自由奔放的新人们倾向选择的户外池畔婚宴、甜蜜红火喜庆
氛围的中式婚宴、体验来自西方高贵典雅的浪漫情调的西式婚宴、清新
唯美为主调的草坪婚礼或是西式轻松浪漫的自助餐婚宴等。
The pillarless banquet hall within the International Convention Center has a 

building area of 6,000 square meters, enough for 50 to 300 banquet tables. It 

has sound effects comparable to those of the stage of the "Bird's Nest". It has a 

characteristic round lifting stage with a diameter of 8 meters, and a 14 × 6 m 

rectangular lifting stage, able to meet the needs of different kinds of wedding 

banquets. Moreover, it can provide many types of wedding feasts, such as the 

outdoor wedding feast by the pool for those who worship nature and freedom, 

the Chinese-styled wedding banquet with a sweet and hot festive atmosphere, 

the Western-styled wedding banquet of romantic.



中式婚宴
Chinese-styled Wedding



西式婚宴
Western-styled Wedding



户外草坪婚礼
Outdoor Lawn Wedding 



户外草坪婚礼
Outdoor Lawn Wedding 



户外池畔婚礼
Outdoor Poolside Wedding





动物岛Animal Island

动物岛坐落于酒店内，绿树环绕，百草丰茂。值得一提的
是动物岛每一层都栖息着珍稀动物：雪虎、东非冠鹤、黑
天鹅、鹦鹉等，逐层而上能看到不同的自然风光。
Animal Island is located in the hotel, surrounding by green 

trees and lush grass. It is worth mentioning that each layer of 

Animal Island is inhabited by rare animals: snow tigers, East 

African crowned cranes, black swans, parrots, etc., and you 

can see different natural scenery from layer to layer.



童趣乐园
Kids Wonderland



室外游泳池
Outdoor Swimming Pool



健身房
Gymnasium



恒温水会馆
Thermal SPA Club



健康中心
Health Center



美发美容中心
Beauty Salon



保龄球
Bowling



购物场所 Shopping

礼晶殿商廊
Legend Gift Gallery

羚羊便利店
Mini Mart

欢乐长隆店
Happy Chimelong Gallery



酒店住客尊享特权
Exclusive Privileges for Hotel Residents

* 住特色生态主题酒店
Stay in the ecological hotel

* 享“一票多园”畅玩礼遇
Multi-entry during stay

* 享专用通道入园
Dedicated short-cut to the theme parks

* 优惠价购买园区“快速参玩手腕带”
Enjoy discounts on "Quick Participating Wristband"

* 享长隆国际大马戏门票加购优惠
Enjoy discounts on Chimelong International Circus tickets

* 享长隆国际大马戏酒店住客专区
Assigned sitting area in Chimelong International Circus

* 享康体休闲专属优惠
Special discounts enjoyment for recreation facilities





联系方式
Contact Information

电话 Tel +86 20 8478 6838 
传真 Fax +86 20 8479 1666

网址 Website www.chimelong.com

广东省广州市番禺区汉溪大道东299号
No. 299 East Hanxi Avenue, Panyu District, Guangzhou, Guangdong


